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GEMEENTERAAD VAN HELMOND 
 

 
 
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

 
Datum: 21-01-2009 
 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
 
Naam vragensteller: Nathalie van der Zanden, Ad Spruijt 
 
 
Onderwerp : wachtlijst thuiszorg 
 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag, vragen schriftelijk te beantwoorden:  
 
1) Kunt u bevestigen dat u ruim op tijd bent geïnformeerd over het voornemen van St Annaklooster om cliënten 
terug te geven? Hebt u pogingen ondernomen om dit te voorkomen vanwege de vervelende gevolgen voor de 
cliënten?  
2) Wat zijn de gevolgen nu St. Annaklooster niet langer méér uren gaat leveren dan ze contractueel verplicht is? 
Kunnen de andere zorginstellingen dit opvangen? 
3) Hoe verloopt de overdracht van betrokken cliënten naar een andere zorgaanbieder, is er weer een wachtlijst 
ontstaan? 
4) Zo ja, kunt u aangeven om hoeveel cliënten het gaat?   
 
 
 
 
 
 
Toelichting:  
Voor de zomer vorig jaar stonden meer dan 200 mensen op de wachtlijst voor de thuiszorg. Begin november 
2008 meldde het college dat de wachtlijst nagenoeg was weggewerkt. Dat was vooral de verdienste van St 
Annaklooster. Deze zorgaanbieder leverde veel meer zorguren dan contractueel is overeengekomen. Hierdoor 
kon de wachtlijst verdwijnen.  
Omdat het tarief dat de gemeente voor de zorg vergoedt niet dekkend is, kan deze situatie alleen voortduren als 
St Annaklooster bereid en in staat is om forse verliezen te nemen.  
Nu bereiken ons berichten dat cliënten worden overdragen naar een andere thuiszorgaanbieder. Navraag bij St 
Annaklooster leert dat ze cliënten aan de gemeente teruggeeft. St Annaklooster wil de zorg leveren die is 
afgesproken, maar niet méér. De boventallige cliënten zijn een verantwoordelijkheid van de gemeente. 
Per 1 januari zijn twintig cliënten teruggegeven, per 1 februari volgen weer twintig cliënten en per 1 maart nog 
eens dertig. Mogelijk worden daarna nog meer cliënten teruggegeven. Onnodig te melden dat dit voor de mensen 
zeer vervelend is. Zij moeten wisselen van hulp of belanden zelfs op de wachtlijst. 
Volgens St Annaklooster is de gemeente ruim op tijd geïnformeerd over de situatie die nu is ontstaan.  
 
 
Naam en Ondertekening: 
Nathalie van der Zanden, Ad Spruijt 
SP-raadsleden 
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Bron: 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen: de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…) art.37 Reglement 
van orde van de raad). 

 
 

 
 


